
 

 

                                   PROCES     VERBAL 

 

Incheiat azi 22.02.2013,orele 13 cu ocazia sedintei ordinare pe luna 
februarie,conform convocatorului inregistra la nr. 601 din 18.02.2013. 

La sedinta sunt prezenti 11 consilieri din totalul de 11,cati numara 

consiliul local. 
D-na secretar intreaba daca mai sunt obiectiuni sau adaugiri la procesul 

verbal al sedintei anterioare,pus la dispozitia domnilor consilieri.Nefiind este 
aprobat cu unanimitate de voturi. 

Dl.presedinte,Niti Constantin prezinta ordinea de zi modificata pe care o 
supune spre aprobare si care este aprobata cu 11 voturi pentru. 
 1.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea organigramei ,al ştatului de 

funcţii şi al numărului maxim de funcţii publice. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Andronie Gabriela 
 

2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Planului de Analiză şi de 
Acoperire a Riscurilor pentru anul 2013. 

                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Preduţ Florian Cosmin 
 
 3.Proiect de hotărâre cu privire la însuşirea acordului de cooperare dintre 
Asociaţia Comunelor din România şi comuna Cungrea. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Niti Elena Madalina 

              3.Discuţii,întrebări,interpelări. 
Sunt prezentate doua cereri,una din partea administratorului SC Prestari 

Servicii Cungrea SRL cu privire la taxa de gunoi ,si una din partea domnului 
Radulescu  ,care solicita inchirierea unei suprafete de 1 ha pentru construirea 
unui adapost pentru capre. 

Se prezinta referetele,dupa care se fac inscrieri la cuvant. 

Se inscrie dl.Sandulescu Aurel,lista ramanand deschisa. 
Dl.Sandulescu:Referitor la cererea domnului Popescu trebuie intocmita o 

situatie cu persoanele care au incheiat contract cu societatea si nu au achitat 
contravaloarea gunoiului,o situatie cu persoanele care au achitat la primarie si 
carora trebuie sa viram banii in contul societatii.Reprezentantul societatii trebuie 
sa faca propaganda si sa le explice cetatenilor procedura deoarece la ora actuala 
nu sunt informati nici cetatenii si nici persoanele juridice. 

Referitor la cea de-a doua cerere,nu stiu daca este de competenta 
consiliului local.Daca s-au incheiat contracte similare cu alte persoane,sa se  
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procedeze la fel.Trebuie facut un referat din partea compartimentului de 
specialitate,pentru ca nu putem sa ne dam consimtamantul pe ceva ce nu stim. 

In ce priveste PAAR ,cu prezentarea comunei,am studiat materialul si am 
discutat si in sedinta de comisie,ca nu s-a facut nicio referire la agroturism. 
Exista un proiect la nivel de comuna pe care cineva l-a adjudecat.In rest sunt de 
acord cu toate materialele. 

Dl.Nicolescu:Cu cererea domnului Popescu ,as vrea sa spun ca inainte de 
a face o afirmatie ca sunt rau platnici,trebuia sa popularizeze si sa anunte 
populatia ca trebuie sa incheie contracte. 

Dl.Niti:Trebuia sa depuna un tabel cu rau platnicii. 
Dl.Nicolescu:Cu restul materialelor sunt de acord. 
Dl.Popa:Noi am tot discutat despre aceasta societate si acum 

administratorul s-a plans ca nu strange bani.Primaria nu poate sa se angajeze sa 

starnga banii.Nu este obligatia primariei sau a consiliului local.Daca a incheiat 
contracte cu cetatenii, sa mearga si sa incaseze banii.Ei nu respecta nici orarul. 
Nu a intrat nici in obisnuinta cetatenilor ,ca joi sau vineri vine gunoiul. 

D-na Dicu:Daca au contract,firma sa mearga si sa recupereze banii. 
Dl.Popa:Da,si sa-si duca crucea pana in august,cand firma va trebui 

desfiintata. 

Referitor la organigrama ,am discutat si in comisie,poate e mai bine asa,sa 
nu se gandeasca unii la anumite posturi. 

Sunt de acord si cu insisirea acordului de cooperare cu Asociatia 
Comunelor din Romania. 

Intram in primavara, si anul acesta APIA va lucra cu acuratete.Sunt 
incurcaturi cu contractele de arendare,dl.Popescu Lucian din Flestenoage a luat 
sute de ha in arenda,unele suprafete sunt arate,iar unele sunt nelucrate de trei 

ani.Nu a platit nici impozitul pe teren cum a promis, si nici arenda.Sa fie invitat 
sa i se explice situatia,si sa declare unde lucreaza terenul.Cel nelucrat sa-l 
declare cetatenii. 

Dl.Tudosiea:Anul acesta o sa aveti mari probleme la APIA. 
D-na Dicu:Sunt foarte multi care au cultivat terenul si nu au contracte de 

arenda! 

Dl.Popa:Arendasul are un jurist iscusit,care face contractele beton.Cel de 
la Popescu are brese.Contractul prevede ca daca terenul nu este folosit conform 
destinatiei, sa se suspende si in al doilea rand ,daca nu plateste impozitul pe 
teren se reziliaza de drept. 

D-na Dicu:Aici e caz penal! 
Dl.Popa:Daca 50-60 de oameni fac actiune in instanta si angajeaza un 

avocat sa vedeti cum se rezolva problema. 

Dl.Stancana:Am rugamintea ca dvs. in calitate de consilieri, sa anuntati 
cetatenii ca anul acesta sa declare corect terenurile pe care utilizeaza ,sa se 
amplaseze corect pentru ca am picat la teledetectie ,si cand vin in control daca  
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nu corespund suprafetele,nu o sa mai primeasca subventie timp de trei ani .Vor 
fi obligati sa restituie sumele incasate pe ultimii trei ani cu dodanzi si penalitati. 
La Otesti e o situatie grava.Singurul jurist bun la ei a fost Cazacu Ion. Din cate 
am auzit, a incasat cate 1 milion pentru fiecare ha de teren contractat. 

D-na Dicu:Acum e la Dienci. 
D-na Berbecaru:Cu ce utilaje lucreaza terenul ca are doar doua vaci? 

Dl.Stancana:Cu cererea pentru izlaz,as zice ca trebuie sa fim de acord 
pentru ca omul are caprele inregistrate in registrul agricol.Dupa cum stiti anul 
trecut a fost ultimul an in care primariile au putut incheia contracte cu firme 
pentru izlaz.Din acest an,suprafetele trebuiesc concesionate.Noi am avut noroc 
cu SC Prestari Servicii Cungrea SRL care a luat banii si la ora actuala a taiat toti 
maracinii. 

D-na Berbecaru:Ce care au vite platesc taxa? 

Dl.Sandulescu:In fiecare an analizam problema asta ,care a ramas in faza 
de proiect si cele 500 de milioane s-au dus la societatea lui Rizescu.noi stim ca 
daca s-au bagat 250-300 de milioane in pamant,restul a ramas profitul firmei. 

Dl.Stancana:Cam atat dam si la SC Prestari Sevicii Cungrea SRL sa taie 
la maracinii.Toti banii o sa-i dam la aceasta societate sa-i poata tine pe acesti 
oameni pana in luna august  ca sa beneficieze de somaj. 

D-na Dicu:Cati oameni sunt? 
Dl.Stancana:12. 
D-na Dicu:As vrea ca sa fie pusi sa faca curatenie la intrarea in 

comuna,pentru ca acolo la ceas e o mizerie de nedescris. 
Dl.Nicolescu:Nu este treaba lor. 
D-na Dicu:Avem oameni la ajutorul social .Sa vina si sa faca curatenie. 
D-na Nutu:Cu organigrama am avut de nenumerate ori discutii si consider 

oportuna problema de a fi informati si noi despre aceste posturi ce se vor ocupa, 
pentru ca automat  desfasurarea unei activitati in instituie trebuie sa se faca 
bine.Sa fim informati asupra calendarului de desfasurare a consursurilor,ca sa 
aiba posibilitatea toata lumea sa depuna dosare de inscriere.Sunt foarte multi 
calificati care stau acasa .Concursurile  sa se desfasoare corect si in mod 
transparent.Cu celelalte probleme sunt de acord.Cu cererea domnului Popescu, 

daca s-a facut un contract este in masura sa rezolve problema. 
Se supun la vot proeictele de hotarari si aprobate cu 11 voturi prntru. 
Se declara inschise lucrarile sedintei. 
 
      Presedinte,                                                      Secretar, 

             Niti Constantin                                      Andronie Gabriela 


